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PROTOKÓŁ 0012.10.12.2019 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

w dniu 12 grudnia 2019 roku  
 

Miejsce posiedzenia: sala nr 110A Urzędu Miasta 

Czas posiedzenia: 14.00-14.15 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie                     
z załączonymi listami obecności.  
 
Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia 
2. Przyjęcie porządku obrad 
3. Sprawy bieżące: 

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Jastrzębie-Zdrój, 
 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój na 2019 rok, 
 
 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 99% bonifikaty 

od opłaty rocznej z tytułu oddania nieruchomości w trwały zarząd, 
 
 Odpowiedź na pismo nr BRM.0003.1.5.2019, 
 

4. Plan pracy Komisji na I półrocze 2020 r.  
5. Wolne głosy i wnioski 
6. Przyjęcie protokołu z dnia 21 listopada 2019 r.  
7. Zakończenie posiedzenia  

 
Ad. 1 

Otwarcia posiedzenia dokonał  Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej 
Matusiak. Powitał przybyłych na posiedzenie członków komisji oraz zaproszonych 
gości.  

Ad. 2 

Porządek obrad został przyjęty.  

Ad. 3 

Sprawy bieżące: 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój, 
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Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 
10Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój 
na 2019 rok, 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 

 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 99% bonifikaty 
od opłaty rocznej z tytułu oddania nieruchomości w trwały zarząd, 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 

 Odpowiedź na pismo nr BRM.0003.1.5.2019, 
 
Zainteresowana udzieliła wyjaśnień w związku z pismem. Radny Andrzej Matusiak 
poinformował, że jeżeli do końca roku wpłynie korespondencja  
 dot. w/w pisma to sprawa będzie kontynuowana natomiast jeżeli nic nie wpłynie 
to sprawa będzie zakończona.  

Ad. 4 

Plan pracy Komisji na I półrocze 2020 r.  
 
Komisja ustaliła plan pracy Komisji na I półrocze 2020 roku 
 
Plan pracy stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Plan pracy został przyjęty jednogłośnie.  
 
Ad. 5 
 
Wolne głosy i wnioski 
 
Komisja nie zgłosiła żadnych wniosków. 
 
Ad.6 
Przyjęcie protokołu z dnia 21 listopada 2019 r.  
 
Protokół został przyjęty jednogłośnie.  
 
Ad.7 
 
Zakończenie posiedzenia  
 
Przewodniczący Komisji Andrzej Matusiak podziękował wszystkim za przybycie po 
czym zakończył posiedzenie.  
 
Protokołowała      Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
Monika Dulewicz       Andrzej Matusiak 


